
 

 

 

 

 

 

Barcelona, a 04 de juny de 2022 

 

ACTA ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA 

Assemblea de la Federació Catalana de Billar el día 4 de juny de 2022 al 

C.B.Sants. 

 

ORDRE DEL DÍA: 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior.  
2. Informe tresoreria: Aprovació, si s’escau, tancament exercici 2021 i pressupost 2022.  
3. Informe President. 
4. Propostes Clubs. 
5. Propostes Federació Catalana de Billar. 
6. Homologació Llicencies Estatals – Conveni RFEB. 

7. Precs i preguntes. 
 

S’inicia la reunió a les 10:00 hores en el Club Billar Sants. 

El senyor Oliver passa llista a tots els presents que són : C.B.Sants, C.B. Llinars, C.B. 

Tarragona, C.B.Mataro, Unió Coral, Sant Feliu, C.B. Granollers, C.B. Lleida, C.B.Monforte, C.B. 

Vic, C.B. Sant Adrià, C.B. Manresa, el Sr. Varela i el Sr. Cantero  i com a membres de la Junta 

Directiva Sr. Fonellosa, Sr. Oliver, Sr. Hernández, Sr. Martínez, i el Sr. Gili. 

En primer lloc el president, agraeix la presència dels assembleistes, i demana un minut de 

silenci en honor als companys que han mort durant la pandèmia. 

Tot seguit passa a llegir l’acta anterior que es aprovada per unanimitat. 

S’exposa la memòria econòmica i tancament de l’exercici  2021 i pressupost del 2022. El Sr. 

Varela fa un comentari referent a una petita diferencia en el balanç 2021. Es comentarà amb 

l’assessoria fiscal de la FCB per solucionar-ho. Es aprovat per unanimitat. 

S’anomenen al Club Billar Lleida i Club Billar Monforte com els dos interventors de les comptes 

de la Federació.  

El president agraeix la feina que han fet tots els seus companys de Junta Directiva, en especial 

al director esportiu Francisco Hernández i al Vicepresident 1er Jordi Oliver per la constant i 

permanent implicació en el dia a dia de la FCB. Gracies a tots. 

També reitera el que va comentar a l’anterior AGO en relació a la tasca que desenvolupa 

l’administratiu de la FCB, Armand Moreno. Es possible que no es vegi o valori la feina que fa, 

però senzillament sense ell no vessi’m pogut fer tot el que hem fet. Es una peça important del 

engranatge de la FCB i la Junta el vol felicitar públicament. 

 



 

 

 

 

 

A nivell econòmic cal destacar que la FCB ha tingut que retornar la subvenció de l’any 2019 per 

un import de 23.850,79€ per uns problemes de justificacions. Hem pogut para el cop sense cap 

tipus d’endeutament. 

El president comenta la possibilitat de portar via judicial el tema de la subvenció del l’any 

2019, comentant que l'advocat els ha dit que la Secretaria General de l'Esport no ha perdut 

cap judici d'aquesta mena, per això aconsella no fer-ho. Un cop comentat amb els 

assembleistes i després de diversos comentaris per part d'ells, tothom està conforme a no 

presentar cap querella. 

 

Entrem a valorar les propostes esportives i calendari previst de la temporada 2022-2023. 

 

MODIFICACIONS REGLAMENTS 

El senyor Francisco Hernández director esportiu de FCB comenta les modificacions que s'han 

efectuat als reglaments de les lligues i també a la dels opens. Tots els presents hi estan d'acord. 

 

2a i 3a DIVISIONS JDS 

Després d'haver vist que les finals de JDS de 2a i 3a Divisió no han funcionat segons el previst 

es proposa adaptar-les a com es fan les de 1a i Honor, tenint en compte que en comptes de 

qualificació hi haurà una prèvia més a totes les seves divisions cosa que hauran de tenir en 

compte els jugadors quan s’hi apuntin. 

 

PROPOSTA C.B.SANT BOI 

Es comenta que allò que sol·licita Sant Boi ja es fa pel que l'assemblea considera que hi ha 

d'haver un malentès. 

 

CALENDARI 

Es comenta que és clar que caldrà fer diverses modificacions al calendari en relació a la RFEB, 

pel fet que també hauran de fer modificacions en relació a la UMB i a la CEB. També s'intentarà 

que els campionats d'honor no coincideixin amb cap competició de rang superior. 

 

CONVENI RFEB 

Respecte a la homologació de les llicencies per competir a nivell estatal i internacional, el 

president presenta un informe en relació a la conveniència de entrar o no dins el conveni amb 

la RFEB. Després de diversos comentaris per part dels assembleistes, la votació per entrar es: 

12 SI, 2 NO, 1 Abstenció.   

Aprovat per amplia majoria. 

 



 

 

 

 

 

 

A partir de la propera temporada la llicència federada tindrà un cost 60 euros, en què està 

inclòs l'homologació de la llicència nacional. 

Dins un any el president presentarà a la Assemblea un informe per avaluar la conveniència de 

continuar dins el conveni o sortir-ne novament. 

 

PRECS I PREGUNTES 

 

El senyor Moreno comenta que a partir de la propera actualització del rànquing de JDS hi haurà 

modificacions pel fet que actualment el sistema agafa els últims deu anys quan haurien de ser 

els dos darrers. 

També comenta que aquesta temporada hi ha hagut molts jugadors que s'han donat de baixa 

de les prèvies un cop estan ja estaven confeccionades, cosa que provoca malestar entre la 

resta de jugadors i clubs pel fet que s'han de refer els grups, per la qual cosa els directors 

esportius haurien de controlar que abans de sortir la convocatòria els jugadors tinguessin clar 

que volen jugar. 

El senyor Varela comenta la possibilitat que tots els clubs comprovin la vestimenta dels 

jugadors pel fet que de vegades aquesta no es compleix. 

Diversos presents comenten el problema de com transmetre als seus socis el fet que la llicència 

passi de 30 euros a 60 euros, cosa que tothom entén i que saben que no serà una tasca fàcil. 

El senyor Miquel Costa comenta la possibilitat de fer un reconeixement a Esteve Mata per tota 

la seva trajectòria. 

 

I finalment es comenta als assembleistes si tenen algun dubte més. 

Finalitza la assemblea a les 12:30 hores. 

 

 

                     

 

 

          Xavier Fonellosa                                  Manel Lozano 

            President FCB                                    Secretari FCB 

 

 


